
Zápis 
 

z 32. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 25.1.2011 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 21 
 
Omluveni: prof. Gedeon, prof. Macková 
Hosté: doc. Bartovský, doc. Pospíšil, Ing. Chválná,  prof. Ruml, prof. Hasal, prof. Labík, prof. 
Šebor, doc. Staněk, doc. Koubek, prof. Moravcová, Ing. Karabín, Mgr. Picková, Prof. Melzoch. 
 
Úvodem předsedkyně AS předložila program jednání, který senát schválil. 
 
Program:  

1. Nastupování nově zvolených členů studentské části AS 
2. Slučování VŠCHT a ČVUT   
3. Různé 

Ad 1) Mandáty studentů končí 31.3.2011, nově zvolení zástupci do studentské části AS tedy 
začnou vykonávat svůj mandát k 1.4.2011. Předsedkyně navrhla zvážit úpravu volebního a 
jednacího řádu AS VŠCHT ve smyslu sjednocení termínů pro nastupování zástupců akademické 
obce a studentů. 
 
Ad 2) Předsedkyně seznámila senát se situací vyvolanou mediální kampaní zabývající se 
možným sloučením VŠCHT Praha s ČVUT. Konstatovala, že senát nebyl o žádných jednáních 
mezi zástupci obou VŠ doposud informován. Doposud neproběhla žádná diskuse k tomuto 
tématu ani v ostatních orgánech školy. 
 
Rektor Koubek v diskusi konstatoval, že zatím neexistuje žádný písemný materiál, který by mohl 
být senátu předložen, dále ale také konstatoval, že mnohokrát jednal s rektorem Havlíčkem o 
tomto tématu.  
Prof. Labík informoval krátce o jednání  děkanů a rektora Koubka s rektorem Havlíčkem 
25.1.2011 v dopoledních hodinách. Děkani připravují s děkany fakult ČVUT společné 
prohlášení.  
 
K tomuto bodu vydal AS následující usnesení: 
V tisku se v minulých dnech objevilo mnoho informací o možném sloučení ČVUT a VŠCHT, 
včetně reakce MŠMT, z nichž lze nabýt dojmu, že jednání je v pokročilém stavu a je jen otázkou 
času, kdy bude tento akt legalizován. Zdá se, že jediná instituce, kde žádná diskuse, či jednání 
neproběhla je pouze VŠCHT sama. Tento stav považujeme za zcela nepřijatelný. Zároveň je 
třeba konstatovat, že v této fázi nejde o samotnou podstatu uvedeného problému. 
Vzhledem k naprosté absenci informací považuje AS VŠCHT za nezbytné vyjasnění situace a 
proto požaduje na rektorovi písemné vyjádření k následujícím otázkám a to nejpozději k termínu 
vyhlášení následujícího zasedání AS (tj. 1.2.2011):  

1. Byla vedena jednání s rektorem, případně jinými představiteli ČVUT, o možném sloučení 
obou VŠ? 

2. S jakými stanovisky bylo ze strany rektora Koubka k těmto jednáním přistupováno? 



3. Proč nebyl AS VŠCHT o těchto jednáních informován? 
4. Proč neproběhla žádná diskuse na toto téma ani na jiné úrovni (KR, VR, SR)? 
5. Proč se ve vyjádření rektora v LN ze dne 20. 1. objevuje tvrzení že „V médiích 

zveřejněná nabídka ČVUT zatím nebyla v detailech projednávána v žádném orgánu 
VŠCHT“, když nebyla projednána vůbec? 

Na základě těchto informací senát vydá prohlášení a doporučení týkající se dalšího postupu. 
 
Usnesení bylo AS schváleno (20-1-0) 
  
 
Příští zasedání AS se bude konat 8. 2. 2011 
 
 
 
Zapsala: ing. Lenka Schreiberová, CSc. za správnost: prof RNDr. Olga Valentová, CSc. 
 


